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OR-RM.0002.8.5.2020 

Protokół Nr XXVIII/20 

z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 26 sierpnia 2020 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa, 

Pan Sławomir Marszelski   -  I Z-ca Burmistrza Koronowa, 

Pan Piotr Kazimierski   - II Z-ca Burmistrza Koronowa, 

Pani Alicja Tymek    - Skarbnik Gminy, 

Aleksandra Szews     - Sekretarz Gminy     

Pan Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie. 

 

1. Otwarcie obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

Obrady XXVIII  sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk. Poinformowała 

zebranych, że  obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo 

oraz nagrania z sesji dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Koronowo. 

W związku z trwającą pandemią koronawirusa bardzo proszę wszystkich obecnych 

na sali o przestrzeganie zasad ochrony osobistej oraz o utrzymywanie zalecanej 

odległości między osobami.   

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta - 

Romaniuk stwierdziła prawomocność obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecna radna Pani Małgorzata Szymczak. 
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Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Witam serdecznie: 

1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Pana Patryka Mikołajewskiego - Burmistrza Koronowa, Zastępcę Burmistrza 

Koronowa Pana Sławomira Marszelskiego, Zastępcę Burmistrza Koronowa 

Pana Piotra Kazimierskiego, Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek, Sekretarza 

Gminy Panią Aleksandrę Szews wraz z pracownikami urzędu. 

3. Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo, oglądających transmisję oraz 

wszystkich obecnych tu na sali.  

 

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do 

punktu trzeciego porządku obrad sesji, do wniosków dotyczących zmiany porządku 

obrad sesji.  

Czy są wnioski o zmianę porządku obrad sesji? 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – chciałbym złożyć 

wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 16 – Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Koronowie. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski – i chciałbym złożyć 

drugi wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 19 – Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie nabycia udziałów Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Kto z Pań, Panów 

radnych jest za zdjęciem z porządku obrad dzisiejszej sesji punktu 16 - Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego w 

Koronowie. 

za – 20 głosów 

przeciw -  0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Kto z Pań, Panów 

radnych jest za zdjęciem z porządku obrad dzisiejszej sesji punktu 19 - Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie nabycia udziałów Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. 

za – 20 głosów 

przeciw -  0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 

 

Zatem porządek obrad sesji po zmianach będzie wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej w 

Koronowie. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

8. Uroczyste wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczycieli. 

9. Informacja Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie o stanie 

przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2020 - 2021. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II – Lipkusz” 

dla terenu położonego w Koronowie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji 

zamierzenia   pn. „Obwodnica Koronowa”. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

16. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza 

Komunalnego w Koronowie.  -  zdjęty z porządku obrad sesji 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Mąkowarsko. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

dziennych stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia udziałów Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o.  zdjęty z porządku obrad sesji 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa 

w Gminie Koronowo w roku szkolnym 2020/2021. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego 

we Wtelnie. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego 

w Koronowie 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Jasło. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej  - działki ewidencyjnej nr 1027/7 położonej w 

Koronowie. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę nr 

1127/5 położoną w Koronowie, będącej we własności Gminy Koronowo. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
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Burmistrza Koronowa. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Koronowa. 

31. Zapytania, wnioski i informacje. 

32. Składanie interpelacji. 

33. Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 

34. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

35. Zamknięcie obrad XXVIII sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do 

punktu czwartego porządku obrad sesji: Przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Kto z Pań, Panów 

radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie? 

Głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 20 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

piątego porządku obrad sesji, sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności 

międzysesyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Sprawozdanie 

zamieszczone zostało na eSesji. Czy mają Państwo jakieś pytania do sprawozdania? 

 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej w 

Koronowie. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu szóstego porządku obrad sesji, sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji 

uchwał Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie  

o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu siódmego porządku obrad sesji, informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w 

Koronowie o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

8. Uroczyste wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczycieli. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu ósmego porządku obrad sesji, uroczyste wręczenie aktu nadania stopnia 

awansu zawodowego nauczycieli. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – O wręczenie aktów 

proszę Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego oraz Dyrektor Miejsko – 

Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Panią Ewę Chytła. 

Zapraszamy tutaj Panią Katarzynę Kocent i panią Martę Zakrzewską. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski oraz Dyrektor Miejsko – Gminnego 

Zespołu Edukacji pani Ewa Chytła wręczyli akty nadania stopnia awansu zawodowego 

nauczycieli. 

9. Informacja Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie o stanie 
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przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2020 – 

2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dziewiątego porządku obrad sesji, do informacji Miejsko – Gminnego Zespołu 

Edukacji w Koronowie o stanie przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia 

roku szkolnego 2020 – 2021. 

 

Informację Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie o stanie 

przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2020 – 2021. 

przedstawiła dyrektor Pani Ewa Chytła. 

Informacja stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do  

punktu dziesiątego, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 20 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

 

Przewodnicząca obrad  - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o 

wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto  

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 
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Brak głosów w dyskusji. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 

głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18  głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/226/20  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Przewodnicząca obrad  – Przystępujemy do punktu jedenastego porządku obrad 

sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i 

uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? – 20 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

 

Przewodnicząca obrad  - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o 

wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca obrad  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby 

zabrać głos w dyskusji?  
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Brak głosów w dyskusji. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 

głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr XXVIII/227/20  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II – 

Lipkusz” dla terenu położonego w Koronowie. 

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu dwunastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Jana Pawła II – Lipkusz” dla terenu położonego w Koronowie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk –- Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 20 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Kierownika Wydziału Inwestycji 

I Planowania Przestrzennego Panią Jolantę Dombrowską – Chmielek. 

 

Panią Jolantę Dombrowską – Chmielek – przedstawiła projekt projektu uchwały 
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w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Jana Pawła II – Lipkusz” dla terenu położonego w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby 

zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad  - Stwierdzam, że 20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosów „przeciw”, przy 0 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVII/228/20 w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II – Lipkusz” dla terenu 

położonego w Koronowie. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

realizacji zamierzenia   pn. „Obwodnica Koronowa”. 

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu trzynastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia do realizacji zamierzenia   pn. „Obwodnica Koronowa”. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 20 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Inwestycji I Planowania Przestrzennego Panią Jolantę Dombrowską – Chmielek. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji I Planowania Przestrzennego Panią Jolantę Dombrowską 

– Chmielek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad  - Stwierdzam, że 17 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciwnych”  

i 3 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami 

„za”, 0 głosach „przeciwnych, przy 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/229/20 w sprawie w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

realizacji zamierzenia   pn. „Obwodnica Koronowa”. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - zatem przystępujemy 

do punktu czternastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk –- Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 
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Kto jest za? 20 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Pani Agnieszka 

Szwesta wprowadziła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad  - Stwierdzam, że 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVII/230/20 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - zatem przystępujemy 

do punktu piętnastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk –- Wnoszę o to, by nie 
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odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 20 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Pani Agnieszka 

Szwesta wprowadziła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad  - Stwierdzam, że 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/231/20 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Cmentarza Komunalnego w Koronowie. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 
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miejscowości Mąkowarsko. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu 17 porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Mąkowarsko. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk –- Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecny radny Pan Tomasz Skotnicki. Obecnych 19 radnych. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Pani Agnieszka 

Szwesta wprowadziła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad  - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

Nieobecny radny Pan Tomasz Skotnicki. Obecnych 19 radnych. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 
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Uchwałę Nr XXVIII/232/20 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Mąkowarsko. 

 

18.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

dziennych stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu osiemnastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz 

sposobu jej poboru. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Na obrady wrócił radny Pan Tomasz Skotnicki obecnych 20 radnych. 

Kto jest za? 20 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Pani Agnieszka 

Szwesta wprowadziła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad  - Stwierdzam, że 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/233/20 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia dziennych 

stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru. 

 

19.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia udziałów Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o.  zdjęty z 

porządku obrad sesji 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek 

paliwa w Gminie Koronowo w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Koronowo w roku 

szkolnym 2020/2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 20 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Dyrektor Miejsko – 

Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Ewę Chytła. 

 

Pani Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Ewa Chytła. 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 



 

 

17 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/234/20 w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w 

Gminie Koronowo w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Przewodnicząca obrad  ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca obrad wznowiła obrady sesji. 

 

Nieobecni radni Pan Tomasz Gordon, Artur Koper, Małgorzata Szymczak, 

Mariusz Weleziński. Obecnych 17 radnych. 

 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka 

Samorządowego we Wtelnie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego pierwszego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego we Wtelnie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 17 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 
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Na obrady sesji wrócił radny Pan Mariusz Weleziński. Obecnych 18 radnych. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Dyrektor Żłobka 

Samorządowego we Wtelnie Beatę Kokoszczyńską – Gorlicką. 

 

Pani Dyrektor Żłobka Samorządowego we Wtelnie Beata Kokoszczyńska – Gorlicka. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/235/20 w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego we 

Wtelnie. 

 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka 

Samorządowego w Koronowie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego drugiego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Dyrektor Żłobka 

Samorządowego w Koronowie Beatę Kokoszczyńską – Gorlicką. 

 

Pani Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie Beata Kokoszczyńska – Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/236/20 w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego w 

Koronowie. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Jasło. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego trzeciego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Jasło. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Zastępcę Burmistrza Koronowa 

Pana Sławomira Marszelskiego. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/237/20 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Jasło. 

 

24.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu finansowego do 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego czwartego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Koronowie Sp. z o.o. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 
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Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Panią Agnieszkę Szwesta. 

Na obrady sesji wrócił radny Pan Tomasz Skotnicki. Obecnych19 radnych. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Pani Agnieszka 

Szwesta wprowadziła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radny Pan Tomasz Skotnicki – Ja kilka słów wyjaśnienia, przede wszystkim dla 

mieszkańców. Ponieważ my tą uchwałę procedowaliśmy już na komisjach. Sprawa nam 

jest znana. Dla mnie sprawa zaczęła się tak naprawdę z początkiem roku 2019 kiedy 

zostałem powiadomiony pismem między innymi do mnie, jako przewodniczącego komisji 

finansów, przez ówczesnego prezesa zarządu ZGKiM w Koronowie, o konieczności 

zabezpieczenia środków na remont oczyszczalni w Wiskitnie. I tak może Szanowni 

Państwo, Drodzy Mieszkańcy troszkę historii, przypomnienia. Sprawa oczyszczalni w 

Wiskitnie i jej działania, pracy. To już jest rok 2012. Wtedy się zaczęła modernizacja tej 

oczyszczalni, przekazanie jej do odbioru i od 2014 roku ta oczyszczalnia ma naliczane 

kary za nieprawidłowe działanie. Do roku 2017 zostało naliczone już prawie 100.000,00 

zł kary za to działanie. W 2016 roku prowadzone były prace. Nie przyniosły efektu i w 

związku z tym przyjęty został harmonogram realizacji przedsięwzięcia, który zakładał, że 

w czerwcu 2019 roku ta oczyszczalnia będzie już pracować. Natomiast nie zostało to 

zrealizowane wcześniej. Dopiero nowy prezes zakładu komunalnego podjął decyzję o 

uzyskaniu dofinansowania. Na zabezpieczenie tych środków właśnie przekazujemy nasz 

wkład. W związku z tym, że zadanie to, to jest zadanie własne gminy. I to w zasadzie po 

krótce, żebyśmy pamiętali o tym, że to nie jest nowe zadanie. To jest zadanie, które musi 

być zrealizowane. Bo kiedyś nie zostało dokończone i musimy to zrobić, żeby nie 

ponosić kolejnych kar, które są nadal naliczane. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Kto jeszcze z Państwa 

radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/238/20 w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. 

 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej  - działki ewidencyjnej nr 1027/7 

położonej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego piątego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej  - 

działki ewidencyjnej nr 1027/7 położonej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/239/20 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej  - działki ewidencyjnej nr 1027/7 położonej 

w Koronowie. 

 

26.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 1127/5 położoną w Koronowie, będącej we własności Gminy 

Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego szóstego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę nr 1127/5 położoną w Koronowie, 

będącej we własności Gminy Koronowo. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Pani Agnieszka 

Szwesta wprowadziła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/240/20 zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę nr 

1127/5 położoną w Koronowie, będącej we własności Gminy Koronowo. 

 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 
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punktu dwudziestego siódmego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

Przewodnicząca obrad – O odczytanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem 

poproszę Pana Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie Bogusława 

Guzińskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński odczytał 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wiceprzewodniczący wniósł dwie autopoprawki w uzasadnieniu do uchwały.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński – Ja dzisiaj nie będę długo 

dyskutował nad tą tematyką. Wielokrotnie się wypowiadałem, w czasie posiedzenia 

również komisji skarg i wniosków. Wielokrotnie na posiedzeniach innych komisji. Ja 

jednoznacznie oceniam za ten czas przeszły. Mówimy o czasie przeszłym, nie mówimy o 

sytuacji od nowego roku szkolnego. Za ten czas przeszły jednoznacznie uważam, że to 

było zbyt przewlekłe po pierwsze i można było zupełnie inaczej tę sprawę załatwić i to już 

dawno. Dziękuję. Tyle mojego komentarza. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Kto jeszcze chciałby 

zabrać głos w dyskusji. Nie widzę, w związku z tym zamykam dyskusję, przystępujemy 

do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński  w głosowaniu jawnym imiennym 

wstrzymał się od głosu. Jednak później na tablecie oddał omyłkowo głos „za”. 

Przewodnicząca obrad poprosiła o wyjaśnienie radcę prawnego Pana Rafała Bułkę. 

Radca prawny Pan Rafał Bułka – Do liczenia głosów liczy się ten głos, który Pan radny 

i Pan wiceprzewodniczący jednocześnie wyraził imiennie, wprost ogłosił. 

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 7 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 12 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/241/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego ósmego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

Przewodnicząca obrad – O odczytanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem 

poproszę Pana Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie Bogusława 

Guzińskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński odczytał 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wiceprzewodniczący wniósł dwie autopoprawki w uzasadnieniu do uchwały.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 7 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 12 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/242/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 
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29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu dwudziestego dziewiątego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

Przewodnicząca obrad – O odczytanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem 

poproszę Pana Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie Bogusława 

Guzińskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński odczytał 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wiceprzewodniczący wniósł dwie autopoprawki w uzasadnieniu do uchwały.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 7 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 12 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/243/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

bezczynność Burmistrza Koronowa. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu trzydziestego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 



 

 

28 

 

Przewodnicząca obrad – O odczytanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem 

poproszę Pana Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie Bogusława 

Guzińskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński odczytał 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wiceprzewodniczący wniósł  autopoprawkę w tytule do uchwały.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 17 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/244/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Koronowa. 

 

 

31. Zapytania, wnioski i informacje. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

– Przystępujemy do punktu trzydziestego pierwszego porządku obrad sesji, do 

zapytań, wniosków i informacji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – 

Romaniuk – Proszę kto z Państwa ma jakieś wnioski, zapytania i informacje? 

 

Radna Pani Mirosława Holka – Mam dwa zapytania: Czy został złożony projekt do 

programu Kolej Plus? W dniu dzisiejszym upływa termin składania projektów. To 

bardzo ważna inwestycja dla rozwoju naszego regionu.  
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Drugie zapytanie. Proszę o informację na jakim etapie jest budowa placu zabaw we 

Wtelnie? Nadmieniam, że zostały tam umieszczone środki z funduszu sołeckiego 

Wtelna.  

Radny Pan Henryk Borowicz -  Jaki jest stan zaawansowania prac nad rozbudową 

szkoły w Wierzchucinie Królewskim? Drugie pytanie – Jakie podjęto działania na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w szkole w Wierzchucinie Królewskim, w 

którym uczestniczył Pan burmistrz, również Pani dyrektor, reprezentant inwestycji? I 

jakie są planowane działania w najbliższym czasie wynikające z realizacji zadania 

inwestycyjnego w postaci rozbudowy szkoły, które są ujęte w budżecie na 2020? Mam 

na myśli projekt, który tam jest. I mam takie jeszcze pytanie do Pani dyrektor oświaty. 

Pierwsze pytanie – Jak planuje się dowóz dzieci do szkoły w Wierzchucinie 

Królewskim, które są poza obwodem Gminy Koronowo i kto ten dowóz będzie 

finansował? Drugie pytanie – Czy jest opracowana procedura dla całej gminy, jeżeli 

wystąpi koronawirus? Czy będą zamykane szkoły wszystkie w naszej gminie? Czy 

tylko ta, w której występuje?  

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Pierwsze zapytanie w 

sprawie ustalenia nowych granic administracyjnych pomiędzy Gminą Koronowo a 

Gminą Sicienko. W dniu 30 kwietnia 2019 roku na VIII sesji Rady Miejskiej w 

Koronowie złożyłam interpelację w sprawie ustalenia nowych granic administracyjnych 

pomiędzy Gminą Koronowo, a Gminą Sicienko. Proponowałam ustalenie naturalnej 

granicy pomiędzy gminami wzdłuż przebiegu trasy szybkiego ruchu S5 i rozpoczęcie 

procedury negocjacyjnej. Przypomnę, że obecny stan faktyczny jest taki, że zakon 

leży jeszcze w Tryszczynie, ale granicząca z nim leśniczówka Tryszczyn mieści się już 

w granicach Gminy Sicienko. Mieszkańcy leśniczówki oraz przyległej osady, tj. około 

25 osób posiadają adres w Tryszczynie, mając zawarte umowy na wywóz śmieci z 

Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie. Ale już podatki płacą 

w Gminie Sicienko.  Zdaję sobie sprawę, że procedura zmiany granic gminy odbywa 

się na szczeblu ogólnokrajowym, a decyzja nie jest zależna tylko od władz Gminy 

Koronowo, czy Gminy Sicienko. Ale w związku z powyższym mam pytanie – Czy 

podjęto jakieś działania w tej sprawie? To jest jedno zapytanie. 

Drugie zapytanie w sprawie wznowienia funkcjonowania biura KRUS w budynku 

Urzędu Miejskiego w Koronowie. Biuro KRUS – u mieszczące się w budynku naszego 
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Urzędu Miejskiego w Koronowie obok biura rady miejskiej, po wybuchu pandemii 

zawiesiło swoje funkcjonowanie. Przypomnę, że pracownik KRUS – u pełnił dyżury 

jeden raz w tygodniu w każdy wtorek od 7.30 do 15.30. Pomimo, że urząd wrócił do 

normalnego funkcjonowania, to KRUS nie wznowił obsługi klientów. Jednak stale 

przychodzą interesanci, zaskoczeni faktem, że nikt z KRUS – u nie przyjmuje i z 

zapytaniem, kiedy biuro zacznie funkcjonować? Zdarzało się, że osoby przychodzące 

otrzymywały zapewnienie telefoniczne, najprawdopodobniej z KRUS – u w 

Bydgoszczy, że danego dnia pracownik KRUS – u będzie obecny w Koronowie. W 

związku z tym mam pytanie – Czy w sprawie wznowienia funkcjonowania biura KRUS 

– u są jakieś informacje, lub czy zostały podjęte jakieś ustalenia z KRUS – em w 

Bydgoszczy?  

I jeszcze jeden wniosek w sprawie ustalenia właściciela asfaltowej części ul. 

Hamerskiego w Tryszczynie. Proszę o ustalenia właściciela asfaltowej części ul. Ks. 

Jana Hamerskiego w Tryszczynie, tzn. czy została ona przekazana przez wykonawcę, 

czyli Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad albo Starostwu Powiatowemu, 

czy też Gminie Sicienko, czy Gminie Koronowo. Po wyegzekwowaniu przeze mnie, od 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  w Bydgoszczy zmiany oznakowania 

na rondzie w Tryszczynie, wstawiono znak zakaz wjazdu samochodów ciężarowych. 

Nadal zdarza się, że TIR – y omyłkowo wjeżdżają w ul. Hamerskiego w kierunku 

Tryszczyn – Kolonia. Choć zdarza się to sporadycznie, to niedawno jeden z takich 

pojazdów zniszczył istniejące przy tej ulicy barierki i zabezpieczenia oraz rozjechał 

przyległe pola. Jako sołtys, mam dylemat, do jakiej instytucji i gdzie zwrócić się o 

naprawę tych uszkodzeń.  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Wniosek – Proszę o wyjaśnienie, z jakich 

powodów przy budynku na ul. Dworcowej 2, 4 od kilkunastu miesięcy nie jest 

naprawiona studzienka telekomunikacyjna? Jest ona oznaczona i osłonięta barierami, 

ale to już jest jakiś czas. I teraz kilkanaście zapytań, bo trochę mieliśmy przerwy.  

Pierwsze – Na co zostały przeznaczone lub na co zostaną przeznaczone środki  

z zaplanowanych na ten sezon imprez, które się nie odbędą lub już się nie odbyły ze 

względu na epidemię?  Jakie są to kwoty? 

Następne – Jakie działania promocyjne wydział promocji podjął w celu wsparcia 

sektora turystycznego Gminy Koronowo w tym wyjątkowo trudnym dla niego okresie 
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spowodowanym COVID – em? 

Czy przeprowadzono jakieś kampanie internetowe wspierające naszą lokalną branżę 

turystyczną lub czy podjęto inne działania w tym zakresie? Proszę o konkretne 

przykłady. Oczywiście poza tą bieżącą, dotychczasową działalnością promocyjną. 

Jeżeli chodzi o sezon wakacyjny, to on już się kończy, ale proszę więc o 

przedstawienie harmonogramu już odbytych i zaplanowanych działań do końca roku 

2020, które mają się odbyć, Punktu Informacji Turystycznej, Izby Pamięci oraz podanie 

konkretnych dat zaplanowanych przez PIT wydarzeń, wystaw itp. Bo z niektórych 

rezygnujemy. Mówimy o tym, że się nie odbędą, a teraz na nie zapraszamy. W 

związku z tym myślę, że taki harmonogram jest. 

Następne – Ile wejść na stronę www.koronowo.pl było ze strony użytkowników z 

innych województw. Licząc od początku maja, kiedy można było pewne działania 

podjąć. 

Następne pytanie: Proszę o informację, jak tegoroczna epidemia wpłynęła na sektor 

turystyczny w naszej gminie? Jaki jest u nas spadek zatrudnienia w tej branży?  Czy 

są podmioty, a jeśli tak to ile, które z tego powodu zaprzestały swej działalności.?  

Z pewnością dane te są na bieżąco analizowane. W związku z czym proszę o ich 

przedstawienie.  

Następne pytanie: Wiele miast i gmina tak naprawdę w związku z epidemią organizuje 

wydarzenia kulturalne w formie online. Czy corocznie organizowane Arie Operowe, tak 

tłumnie odwiedzane przez mieszkańców z całego praktycznie regionu, które są tak 

naprawdę bardzo dobrym produktem turystycznym, nie mogły być tak właśnie 

przeprowadzone, zorganizowane? Obecnie technologie przecież na to pozwalają. 

I pytanie jaki jest na dzisiaj wskaźnik bezrobocia na terenie Gminy Koronowo? Czy 

jest on i w jakim zakresie spowodowany pandemią?  

Następne pytanie: Czy w okresie od listopada 2019 do 26 sierpnia, czyli do dzisiaj 

2020 były wypłacone jakieś nagrody lub podwyżki wynagrodzenia pracownikom 

urzędu i podległych jednostek? Jeżeli tak to jakie to były kwoty najniższa, najwyższa?   

Proszę o szczegółowe przedstawienie składników wynagrodzenia wszystkich osób, co 

do, których, prawo na to pozwala. W przypadku odmowy, proszę oczywiście o podanie 

podstawy prawnej.  

Następne pytanie: Czy maseczki przekazane przez Pana burmistrza mieszkańcom 

http://www.koronowo.pl/
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miały, maja stosowne atesty. Proszę o kopie tych dokumentów.  

Następne pytanie: Proszę o szczegółowe, tutaj zwracam się do Pana wiceburmistrza 

przede wszystkim, o szczegółowe wyjaśnienie zapisów tabeli ze strony 47 i 48 

Raportu o stanie Gminy Koronowo. 

Pytanie następne: Kto był inicjatorem i czemu ma służyć przejście dla pieszych przy 

ul. Jana Pawła II na wysokości Biedronki? Nadmienię, że to przejście jest do nikąd. 

Proszę o kopię dokumentacji dotyczącej tego przejścia.  

Następne pytanie: Jaki jest powód nieuruchomienia fontanny i kurtyny wodnej podczas 

upałów?  

Czy podpisano umowę użyczenia na teren, na którym była zlokalizowana kiedyś 

strzelnica? 

Czy ponowne pobieranie opłat za miejsca na cmentarzu komunalnym było 

dopuszczalne? Chodzi o sytuację, w której mieszkaniec raz zapłacił za 20 lat z góry, a 

po 5 latach musiał dopłacać. 

I pytanie – Jaki jest stan na dziś przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

działek pod drogi przy ul. Al. Jana Pawła II. 

Zastępca Burmistrza Pan Sławomir Marszelski – Miałbym taką informację do 

przekazania. Informacja dotycząca powszechnego spisu rolnego w 2020 roku.  

Informacja stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

32. Składanie interpelacji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

– Przystępujemy do punktu trzydziestego drugiego porządku obrad sesji, składanie 

interpelacji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – 

Romaniuk – Proszę kto z Państwa chciałby złożyć interpelację. 

 

Radny Pan Tomasz Skotnicki – Składam interpelację związaną z upamiętnieniem 

Koronowskiego Batalionu Obrony Narodowej Koronowo. W związku z tym, że zbliża 

się rocznica wybuchu wojny Batalion jak wiemy walczył we wrześniu 39 roku na 

terenie naszej gminy. Składał się między innymi z mieszkańców Gminy Koronowo i 

okolic. Proponuje upamiętnienie tego na skwerze na działce nr 933/1 przy ul. 

Paderewskiego. Jest to miejsce spacerów mieszkańców i spotkań harcerzy Hufca 
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Koronowo, który swym działaniem i zaangażowaniem przypomina nam mieszkańcom 

historię walk w obronie naszej ojczyzny.  

 

33. Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

– Przystępujemy do punktu trzydziestego trzeciego porządku obrad sesji, do informacji 

z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie Pani Joanna Jarzewska 

przedstawiła informację z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 

 

 Informacja stanowi Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

– Czy mają państwo jakieś zapytania do tej informacji? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

– Ja natomiast chciałam się zapytać czy ilość nabywanych książek przez bibliotekę 

jest taka wystarczająca, zadowalająca Was.? I jak radzicie sobie z powierzchnią? Bo 

książek zawsze jednak przybywa. Natomiast no powierzchnia się nie rozszerza. Czy 

część książek ulega jakby utylizacji? Jak to wygląda? 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie Pani Joanna Jarzewska – 

Powiem szczerze, że no w tym roku mamy tutaj dane statystyczne tego typu, że w 

ciągu roku przybyło nam 2712 książek. Ubytkowano łącznie z filiami 2067 książek. 

Czyli mniej więcej to się zazębia. Natomiast no bolączką jest ciągle niewystarczająca 

ilość pieniędzy na nowości wydawnicze. Tak jak mówiłam zalecane 25 nowych tytułów 

na 100 mieszkańców. W naszym wypadku jest to 8,65 tytułów na 100 mieszkańców. 

No to obrazuje jak to wygląda. Natomiast z bólem serca ubytkujemy książki. Ale 

powiem szczerze, że większość z tych książek, to naprawdę są książki „zaczytane”. 

Co też daje nam ogromną satysfakcję, że spełniły swoją rolę. 

 

34. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
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Przewodnicząca Rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - zatem Szanowni 

Państwo przechodzimy do punktu trzydziestego czwartego porządku obrad sesji, do 

odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

Burmistrz Pan Patryk Mikołajewski -  Najpierw dla Pani radnej Holki, plac zabaw we 

Wtelnie, odbył się przetarg, z którego faktycznie zaangażowanie pieniądza sołeckiego 

to 40.000,00 zł, z budżetu gminy to 75.000,00 zł. Najniższa oferta jaka wpłynęła to 

było 161.000,00 zł, staramy się zwiększyć po zmianie plan, dodać jeszcze 47.000,00 

zł. To się zadzieje albo zarządzeniem albo na następnej sesji.  

Jeśli chodzi o Kolej Plus, to odpowiedzi udzieli Pan burmistrz Kazimierski, gdyż on jest 

autorem i inicjatorem podpisania i złożenia tego wniosku. 

Jeśli chodzi o radnego Borowicza rozbudowa szkoły w Wierzchucinie Królewskim. Tak 

po wspólnym posiedzeniu komisji odbyło się, jeśli mogę tak to nazwać, konsylium, 

spotkanie ze wszystkimi pracownikami inwestycji. Każdy mógł się wypowiedzieć. 

Analizowaliśmy co się dzieje, bo generalnie w naszym kraju mało buduje się szkół. Ale 

wszyscy byli zgodni co do tego, że trzeba wybudować po prostu nową szkołę, zlecić 

program, który w czasookresie 2 lat zakładał będzie wówczas etapowanie tej budowy. 

No i uważamy, że tak to trzeba zrobić. Nie zlecaliśmy ekspertyz na wolny rynek. Tylko 

zrobiliśmy to, że tak powiem swoimi siłami. Pracownikami z uprawnieniami  

budowlanymi. Jeśli chodzi o Panią przewodniczącą, to  odpowiedzi będą na piśmie. 

Jeśli chodzi o radnego Gliszczyńskiego również na piśmie. Może poza małą tutaj 

odpowiedzią, jeśli chodzi o fontannę, bądź zraszacze. Jest to zarządzenie sanepidu, 

które zakazuje takich rzeczy. O KRUS – ie odpowie Pani sekretarz. 

Sekretarz Gminy Pani Aleksandra Szews -  Nie została wznowiona obsługa klientów 

przez KRUS. Po sytuacji w maju napisaliśmy pismo do KRUS – u z prośbą i 

zapytaniem, jaki jest powód nieotwarcia punktu obsługi? Nie dostaliśmy informacji. Po 

czym dostaliśmy 17 sierpnia emaila z prośbą o rozwiązanie umowy użyczenia lokalu 

za porozumieniem stron  ze skutkiem na 1 sierpnia. Po czym Pan burmistrz 

wystosował pismo z troską o dobro mieszkańców, że nie wyrażamy zgody na 

rozwiązanie umowy za porozumieniem stron i w ogóle nie wyrażamy zgody i prosimy o 

wyjaśnienie, jaka jest przyczyna tego stanowiska? Wyraziliśmy też wolę, że jeżeli 

mamy wpływ na to, to poprawimy jakość tego punktu. KRUS zapytywał również, czy 
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mamy zapewnione odpowiednie środki bezpieczeństwa? Również odpowiedzieliśmy, 

ze wszystko jest zapewnione. Na tą chwilę odpowiedzi jeszcze nie dostaliśmy.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski -  Co do wniosku na Kolej 

Plus dzisiaj upływa termin składania wniosku. Wniosek takowy jest gotowy. Będziemy 

go dzisiaj składać. Powstał przy współpracy z PLK, jak również, że tak powiem z 

„zapaleńcami” jeśli chodzi o kolejnictwo. Także będziemy ten wniosek składać do PLK. 

Jak również będziemy go składać jako wniosek do uwzględnienia w tworzonej strategii 

województwa kujawsko – pomorskiego. Aby został on uwzględniony. Tutaj jeżeli jeśli 

można, bo myślę, że jest to kwestia dosyć istotna. Co do przejścia na Jana Pawła, 

które powstało w Pieczyskach, to powstało ono w roku ubiegłym na prośbę 

mieszkańców, którzy tak naprawdę uczęszczając czy to ścieżką rowerową nie mieli 

możliwości przejścia na drugą stronę, aby udać się do Biedronki. No największym 

minusem jest to, że właściciel tego obiektu mimo wielu zapewnień, nadal nie wykonał 

części utwardzenia, żeby tak naprawdę nie była to droga do nikąd, tylko, żeby ludzie 

mogli bezpiecznie w tym miejscu ulicę Jana Pawła pokonać.   

 

35. Zamknięcie obrad sesji.  

Przewodnicząca Rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Dziękuję bardzo. W 

związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXVIII sesję Rady Miejskiej w 

Koronowie. Dziękuję. 

Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 12:27 

 

Koronowo, 08 września 2020 r. 

Protokół sporządziła:                                                     

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

Magdalena Wanda - Joras             /-/  Katarzyna Szulta-Romaniuk 

Biuro Rady 

 


